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P R O T O K Ó Ł  NR XXIX/20 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

sala konferencyjna Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 31 grudnia 2020 roku 

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XXIX sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane i utrwalane  

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz  

w kanale youtube. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z wyrażeniem zgody 

na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrz 

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy, Panią Dorotę Kopytek Skarbnika 

Gminy, radnych oraz poprosił radnych o zalogowanie się do systemu do głosowania,  

co jest równoczesne ze sprawdzeniem obecności i ustaleniem kworum. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobiegniewie otworzył punkt 2 porządku obrad 

sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad nie zostały zgłoszone żadne wnioski zmieniające,  

w związku z powyższym sesja będzie przebiegać według porządku obrad ustalonego przez 

Przewodniczącego Rady Miejskiej, który Rada Miejska przyjęła przez aklamację.    

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wnioski i zapytania radnych. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie. 

a)  ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 

5. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

6. Komunikaty. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 
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Ad.3. Wnioski i zapytania 

 Leszek Wieczór radny – zapytał czy gmina zamierza aplikować o środki, które Pan 

Premier ogłosił związane ze wspomaganiem gmin popegeerowskich. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że gmina otrzymała informację  

od Wojewody Lubuskiego, że środki, które nie były wykorzystane w bieżącym roku 

przechodzą na rok 2021, dlatego że wykonywana jest inwestycja w byłej siedzibie Urzędu 

Miejskiego przy ul. Dembowskiego 3 – adaptacja parteru na Dzienny Dom pobytu dla 

Seniora. Wykonawca przez panującą pandemię i zachorowania pracowników nie zmieścił 

się w terminie wykonania tego zadania, dlatego ten wydatek przeniesiony zostanie na rok 

2021. Dzisiaj podpisany został aneks przedłużający prace remontowe do końca lutego 

2021, natomiast rozliczenie inwestycji planowane jest na koniec marca 2021 r.      

  Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – poinformowała, że projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2020 

zgodnie z zał. Nr 1 zadanie inwestycyjne Przebudowa i zmiana sposobu użytkowania 

części budynku przy ul. Dembowskiego 3 w Dobiegniewie na Dzienny Dom Senior + 

kwota 409.904,08 zł ostateczny termin realizacji zadania 31.03.2021r. Zgodnie 

załącznikiem nr 2 jest plan wydatków, które nie wygasają z upływem 2020 roku – Pomoc 

społeczna dział 853 rozdział 85295 pozostała działalność § 6050 Wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych – zaplanowana kwota 409.904,08 zł. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

Uchwała została zarejestrowana pod pozycją XXVI/163/20 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.5.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że gmina przymierza się do aplikowania  

o środki rządowe dla gmin popegeerowskich. Można złożyć 3 wnioski, powyżej 500.000 zł 

jeden wniosek i maksymalna kwota łączna tj. 5.000.000 zł oraz należy spełniać kryteria: 

grunty, które gmina otrzymała po byłych gospodarstwach rolnych lub infrastruktura bądź 

nieruchomość. Gmina Dobiegniew takie grunty posiada, więc analizowane są grunty, 

infrastruktura, robione są wstępne kosztorysy na prace, których wnioski będą złożone do 
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tego funduszu. Wnioski przyjmowane będę od 4 stycznia do 12 lutego 2021r. wraz z 

pozytywną akceptacją Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. Pula wynosi 250 mln zł 

na cały kraj, takich gmin popegeerowskich jest około 600. Na sesji styczniowej Wysoka 

Rada zostanie poinformowana, jakie wnioski zostały złożone i jaki zakres. Ponad to Pani 

Burmistrz poinformowała, że dzisiejsza sesja jest tylko dlatego, że tylko jednej inwestycji 

zaplanowanej na rok 2020 nie udało się zrealizować ze względów zdrowotnych 

wykonawcy. Reszta inwestycji realizowana jest zgodnie z harmonogramem i planem.  

Jest już ogłoszony przetarg na świetlicę w Ostrowcu i dzisiaj został ogłoszony przetarg na 

budowę Żłobka w Dobiegniewie. Zaraz po nowym roku zmienia się prawo zamówień 

publicznych, więc urząd szykuje się do tych zmian  i na przełomie styczeń/luty ogłoszony 

zostanie przetarg na modernizację oczyszczalni ścieków w Dobiegniewie z tych środków, 

które zostały pozyskane. Przetarg na modernizację oczyszczalni ścieków pozwoli 

zweryfikować rynek i zobaczyć, jakie kwoty na taki zakres zadań są w obiegu krajowym. 

Choć termin realizacji jest do końca 2023 roku gmina nie będzie czekać tak długo.  

Ponad to trwają teraz prace dotyczące wyboru wykonawcy na budowę ścieżki wzdłuż  

j. Wielgie. Wykonawca musi dostarczyć odpowiednie referencje i jak zostanie wyłoniony 

gmina przystąpi do tego zadania. 

 

Ad.6.  Komunikaty.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – przedstawił pisma, które wpłynęły do Rady 

Miejskiej: 

 Pismo z dnia 31 grudnia 2020r. z upoważnienia mieszkańców wsi Niwy Henri 

Middelveld dotyczące corocznego podsumowania.  

 Od Posła na Sejm RP dr Tomasza Aniśko – Apel o przyjęcie uchwały: deklaracja 

solidarności z osobami LGBT+ 

 Pismo z Wojewódzkiego inspektoratu Ochrony Środowiska w Zielonej Górze  

w sprawie objęcia szczególnym nadzorem miejsc gospodarowania odpadami w celu 

ograniczenia zjawiska porzucania odpadów oraz występowania pożarów.  

 Petycję „W obronie prawdy, godności i wolności człowieka”  

oraz przedstawił krótkie podsumowanie roku 2020. 

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że jeżeli chodzi o kalendarz imprez 

gminnych zaplanowany jest na rok 2021, ale wszystko zależy od obostrzeń, jakie  

są nałożone i które trzeba w pełni przestrzegać. Dobra wiadomość jest taka, że rozpoczęły 

się szczepienia, trzeba słuchać komunikatów Ministerstwa Zdrowia, ale każdy o swoim 
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zdrowiu będzie decydował indywidualnie. Korzystając z okazji Pani Burmistrz w imieniu 

swoim, pracowników urzędu, jednostek podległych i placówek oświatowych podziękowała 

za współpracę w tym trudnym roku oraz przekazała życzenia noworoczne, by wszyscy byli 

zdrowi, żyli w zgodzie i wzajemnym szacunku rozwijali Gminę Dobiegniew. Również 

Gmina Dobiegniew otrzymała dzisiaj podziękowania od Pana Bogusława Kierusa Starosty 

Strzelecko – Drezdeneckiego za miniony rok oraz życzył wszelkiej pomyślności na rok 

następny.      

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – poinformował, że dzisiaj miał okazję spotkać się 

z Panem Błażejem Kasprzakiem przedsiębiorcom z Gminy Bierzwnik, który zaangażował 

swój sprzęt i nieodpłatnie zamontował choinkę na placu pchor. T. Starca.   

 Sylwia Łaźniewska Burmistrz – poinformowała, że choinkę również gmina otrzymała 

nieodpłatnie od Państwa Sawickich z Brenia. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – życzył wszystkiego najlepszego na Nowy Rok. 

 

Ad.9. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXIX 

nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek 

   Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   w Dobiegniewie 

                                                                                               /-/ Marek Kowalczyk 

 


